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  Datum: 2015-01-11 

Plats: Hemma hos Ann-Louise i N Härene 

Kl. 16.00 

Närvarande: Lisa R, Ann-Louise A,  

Birgitta W, Britt F, Evelina A, Eva N samt 

Sara H 

Frånvarande: Anna G och Christer O 

 

 

1. Mötet öppnas.   

      

      

2. Ekonomisk redogörelse 

Sara H presenterade en preliminär resultatrapport för 2014. Sara åter-

kommer med en sammanställd version som ska följa med i handlingar-

na till årsmötet.  

 

3. Klubbens budget och verksamhetsplan för 2015 

Budget och verksamhetsplan gicks igenom. Lisa skriver ut och skickar 

ut till styrelsen för genomläsning. 

 

4. Föregående mötesprotokoll 

Föregående protokoll genomgicks och lades med godkännande till 

handlingarna.      

 

5. Barons pris. 

Beslut kan tas först efter den 15 januari när nomineringstiden gått ut. 

 

6. Gräsklippning under 2015. 

Hänskjuts till nästa styrelsemöte. 

 

7. Övriga frågor och information  
# Mat och underhållning under årsmötet. 

   Evelina och Britt presenterade lite olika alternativ. 

 

# Kurshelg med Jenny Wibäck den 9-10 maj. 

   Information läggs ut på hemsidan där också anmälan ska göras.  

7 platser med hund och ca 10 platser för åhörare utan hund.  

 

# Ändrade regler för LOK-stöd 

   Åldersgränsen har ändrats från att ha varit 4-20 år till 4-25 år samt  

   att det måste vara 5 st per kurs.  

HUS tar upp detta med Barbro och kollar om det även från STF ska 

ske några förändringar.  

 

# Underhåll av klubbstugan. 

   Vi försöker genomföra så mycket som möjligt själva genom att ha 
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   Arbetsdagar som får fastställas tidigt i vår.   

En lista bör upprättas över vad som behöver göras. Hänskjuts till efter 

årsmötet. 

 

# Städdag bestämdes till lördagen den 21 mars kl.10.00. Klubben bju-

der på pizza när allt är klart. 

 

# Avtalet med kommunen, löper ut 2015-12-31. 

   Lisa pratar med Stefan Rubach för att på reda på vem på kommunen  

   vi behöver prata med. 

  

 

 

8. Mötet avslutas. 

 

  

 

 

___________________________ 

Ordf. Lisa Ragnarsson 

 

   ____________________________ 

   v.sekr Eva Norell 

 


